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شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

عمان ــ المملكة الاردنية الهاشمية

قائمة المركز المالي المرحلية الموجزة

(مراجعة غير مدققة) 2025 أيلول 30كما في 

 كانون الاول31 أيلول30

20252024ايضاح

ديناراردنيديناراردني

(مدققة)(مراجعة)الموجودات

الموجودات المتداولة

--5بالصافي- اوراق القبض المستحقة 

9462,562446,993أطراف ذات علاقة 

37,34937,349بالصافي- الحسابات المدينة المتنوعة 

499,911484,342مجموع الموجودات المتداولة

الموجودات غير المتداولة

611بالصافي- الممتلكات والمعدات 

11مجموع الموجودات غير المتداولة

499,912484,343مجموع الموجودات

المطلوبات وحقوق  الملكية

المطلوبات المتداولة

162,052159,750الحسابات الدائنة المتنوعة

79,8567,070مخصص ضريبة الدخل

171,908166,820مجموع المطلوبات المتداولة

حقوق الملكية 

500,000500,000رأس المال 

3,6373,637الاحتياطي الاجباري 

(186,114)(186,114)المتراكمة (الخسائر)

-10,481ربح الفترة 

328,004317,523صافي حقوق الملكية 

499,912484,343مجموع المطلوبات وحقوق الملكية

.تشكل جزءًا من هذه القائمة وتقرأ معها  (13)الى  (1)إن الايضاحات المرفقة من 
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شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الاردنية الهاشمية- عمان 

قائمة الدخل الشامل المرحلية الموجزة

(مراجعة غير مدققة) 2025 أيلول 30للشهور التسعة المنتهية في 

 أيلول30 أيلول30 أيلول30 أيلول30

2025202420252024ايضاح

ديناراردنيديناراردنيديناراردنيديناراردني

(مراجعة)(مراجعة)(مراجعة)(مراجعة)

18,37022,4506,1085,760الايرادات الأخرى

(1,118)(2,154)(4,300)(5,103)المصاريف الادارية والعمومية

13,26718,1503,9544,642ربح الفترة قبل الضريبة

(975)(830)(3,812)(2,786)7ضريبة الدخل

10,48114,3383,1243,667ربح الفترة 

10,48114,3383,1243,667مجموع الدخل الشامل للفترة 

دينار/ فلس دينار/ فلس دينار/فلسدينار/فلس

80.0210.0290.0060.007حصة السهم الاساسية و المخفضة من ربح الفترة

للشهور الثلاثة المنتهية في للشهور التسعة المنتهية في 

3

.تشكل جزءًا من هذه القائمة وتقرأ معها  (13)الى  (1)إن الايضاحات المرفقة من 



شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الأردنية الهاشمية- عمان 

قائمة التغيرات في حقوق الملكية المرحلية الموجزة

(مراجعة غير مدققة) 2025 أيلول 30للشهور التسعة المنتهية في 
  

 رأس المال

الاحتياطي 

 الاجباري

 (الخسائر)

الصافي ربح الفترةالمتراكمة

ديناراردني ديناراردنيديناراردني ديناراردني ديناراردني 

 2025 أيلول 30للشهور التسعة المنتهية في 

317,523-(186,114)500,0003,637مدققة - 2025 كانون الثاني 1الرصيد في 

10,48110,481---ربح الفترة بعد الضريبة

10,48110,481---مجموع الدخل الشامل 

10,481328,004(186,114)500,0003,637مراجعة - 2025 أيلول 30الرصيد في

 2024 أيلول 30للشهور التسعة المنتهية في 

314,690-(188,588)500,0003,278مدققة - 2024 كانون الثاني 1الرصيد في 

14,33814,338---ربح الفترة بعد الضريبة

14,33814,338---مجموع الدخل الشامل 

14,338329,028(188,588)500,0003,278مراجعة- 2024 أيلول 30الرصيد في 

البيـــان

.تشكل جزءًا من هذه القائمة وتقرأ معها  (13)الى  (1)إن الايضاحات المرفقة من 
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شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

عمان ــ المملكة الاردنية الهاشمية

قائمة التدفقات النقدية المرحلية الموجزة

(مراجعة غير مدققة) 2025 أيلول 30للشهور التسعة المنتهية في 

 أيلول30 أيلول30

20252024ايضاح

ديناراردنيديناراردني

(مراجعة)(مراجعة)التدفقات النقدية من الانشطة التشغيلية

13,26718,150ربح الفترة قبل الضريبة

13,26718,150الربح التشغيلي قبل التغيرات في رأس المال العامل

النقص في الموجودات المتداولة  (الزيادة )

(20,451)(15,569)اطراف ذات علاقة

في المطلوبات المتداولة (النقص)الزيادة 

2,3022,301الحسابات الدائنة المتنوعة

--صافي النقد الناتج عن الانشطة التشغيلية 

--صافي التغير في رصيد النقد

--النقد في نهاية الفترة 

5

.تشكل جزءًا من هذه القائمة وتقرأ معها  (13)الى  (1)إن الايضاحات المرفقة من 



شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الاردنية الهاشمية- عمان 

مراجعة غير مدققة- ايضاحات حول القوائم المالية المرحلية الموجزة 

تأسيس الشركة وغاياتها-1

 

 

 

السياسات المحاسبية الهامة-2

أسس اعداد القوائم المالية المرحلية الموجزة.أ

.(اعداد القوائم المالية المرحلية) (34)تم اعداد القوائم المالية المرحلية الموجزة المرفقة وفقاً للمعيار المحاسبي الدولي رقم 

استخدام التقديرات-3

6

وقد1996أيار15بتاريخ313الرقمتحتتسجيلهاوتممحدودةعامةمساهمةكشركةالدوليللنقلالثقةشركةتأسست

الأردنبينالركابلنقلخطوطتسييرغاياتهاأهمومن1996أولكانون12بتاريخبالعملالشروعحقعلىحصلت

بـبهوالمصرحالمكتتبرأسمالهاليصبحالشركةأوضاعتوفيقتموقدأخرىمناطقوأيالمجاورةالدولوبعض

المصرحوالمكتتبالشركةمالرأستخفيضتموقد،الواحدللسهمواحداردنيدينارأسميةبقيمةدينار(3,455,200)

.الواحدللسهمواحداردنيديناراسميةبقيمةدينار(3,434,750)ليصبحبه

العادلةبالقيمةتظهرالتيالماليةالموجوداتباستثناءالتاريخيةالتكلفةلمبدأوفقاالموجزةالمرحليةالماليةالقوائماعدادتم

.الماليةالقوائمبتاريخ

واجتهاداتديراتبتقالقيامالشركةادارةمنيتطلبالمحاسبيةالسياساتوتطبيقالموجزةالمرحليةالماليةالقوائماعدادان

تهاداتوالاجالتقديراتهذهانكما،المحتملةالالتزاماتعنوالافصاحالماليةوالمطلوباتالموجوداتمبالغعلىتؤثر

الملكيةوقحقضمنتظهرالتيالعادلةالقيمةفيالتغييراتفيوكذلكوالمخصصاتوالمصاريفالايراداتفيتؤثر

ان.واوقاتهايةالمستقبلالنقديةالتدفقاتمبالغلتقديرهامةواجتهاداتاحكاماصدارالشركةادارةمنيتطلبخاصوبشكل

النتائجوانقنالتيوعدمالتقديرمنمتفاوتةدرجاتلهامتعددةوعواملفرضياتعلىبالضرورةمبينةالمذكورةالتقديرات

.مستقبلالفيالتقديراتتلكوظروفاوضاععنالناجمةالتغيراتنتيجةوذلكالتقديراتعنتختلفقدالفعلية
:التاليالنحوعلىومفصلةمعقولةالماليةالقوائمتقديراتانتعتقدالشركةادارةان
الواجبصالمخصلتقديرالشركةادارةقبلمنمعتمدةوفرضياتاسسعلىاعتمادامدينينتدنيمخصصتكوينيتم

.الدوليةللتقاريرالدوليةالمعاييرمتطلباتبموجبتكوينه
.والقوانينللانظمةوفقاالدخلضريبةنفقةمنيخصهابماالماليةالسنةتحميليتم

اعتماداويةالسنالاستهلاكاتاحتسابلغاياتدوريبشكلالملموسةللاصولالانتاجيةالاعمارتقديرباعادةالادارةتقوم

(وجدتان)يالتدنخسارةاخذويتم،المستقبلفيالمتوقعةالانتاجيةالاعماروتقديراتالاصوللتلكالعامةالحالةعلى

.الشاملالدخلقائمةفي

.والذي يمثل العملة الرئيسية للشركة المرحلية الموجزة ان الدينار الاردني هو عملة اظهار القوائم المالية 

وفقا  والمعدةةالسنويالماليةللقوائمالمطلوبةوالايضاحاتالمعلوماتكافةتتضمنلاالموجزةالمرحليةالماليةالقوائمان

اعمالنتائجانكما,2024الاولكانون31فيكماالسنويالتقريرمعتقرأانيجبوالدوليةالماليةالتقاريرلمعايير

كانون31فيالمنتهيةللسنةالمتوقعةالنتائجعنمؤشرا  بالضرورةتمثللا2025أيلول30فيالمنتهيةأشهرالتسعة

.السنةنهايةفيتتموالتيالفترةارباحعلىالتوزيعاجراءيتملمانهكما2025الاول

منالمالرأستخفيضعلىالموافقةتمت2016نيسان30بتاريخالمنعقدالعاديةغيرالعامةالهيئةاجتماعبموجبتم
بقيمةالمتراكمةالخسائرمنجزءاطفاءطريقعنذلكو،دينار/سهم500,000ليصبحدينار/سهم3,434,750
.2016آب23بتاريخالتجارةوالصناعةوزارةلدىالقانونيةالاجراءاتاستكملتقدو،اردنيدينار2,934,750

خبتاريالمنعقداجتماعهفيالادارةمجلسقبلمنالمرفقةالموجزةالمرحليةالماليةالقوائمعلىالموافقةتمت

.للمساهمينالعامةالهيئةموافقةالقوائمهذهتتطلبولا،2025الأولتشرين22



شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الاردنية الهاشمية- عمان 

مراجعة غير مدققة- ايضاحات حول القوائم المالية المرحلية الموجزة 

التغيرات في السياسات المحاسبية-4

 2025 كانون الثاني 1المعايير او التعديلات الجديدة التي تسري اعتبارًا من 

المعيار

(21تعديلات على معيار المحاسبة الدولي رقم )– عدم القدرة على التبادل 

التعديلات المصدرة ولم تصبح سارية المفعول

العرض والافصاح في القوائم المالية - 18المعيار الدولي للتقارير المالية رقم 

الافصاحات-الشركات التابعة غير المدرجة في السوق  - 19المعيار الدولي للتقارير المالية رقم 

بالصافي- اوراق القبض المستحقة -5

:يتألف هذا البند مما يلي  
 كانون الاول31 أيلول30

20252024

(مدققة)(مراجعة)
ديناراردنيديناراردني

41,19041,190اوراق القبض المستحقة 

(41,190)(41,190)الخسائر الائتمانية المتوقعة: ينزل 

--الصافي

2027كانون الثاني 

2027كانون الثاني 

غير محدد

7

تعديلات على المعيار الدولي للتقارير المالية )- تصنيف وقياس الادوات المالية 

(7 للتقارير المالية رقم 9رقم 

تاريخ التطبيق

2025كانون الثاني 

2026كانون الثاني 

التيوالشركةمحاميقبلمنمعدةقانونيةدراسةعلىاعتماداالشركةضدالمقامةالقضايالقاءمخصصتكوينيتم
.دوريبشكلالدراساتتلكفيالنظرويعاد،المستقبلفيحدوثهاالمحتملالمخاطرتحديديتمبموجبها

قائمةفيالتدنياهذاخذويتمقيمتهافيتدنيأيلتقديربالكلفةتظهروالتيالماليةللموجوداتدوريةبمراجعةالادارةتقوم

.للفترةالشاملالدخل

القوائماعدادفيبعتاتالتيتلكمعتتفقللفترةالموجزةالمرحليةالماليةالقوائماعدادفيالمتبعةالمحاسبيةالسياساتان

:2024الاولكانون31فيالمنتهيةللسنةالمالية

اولحاليةاالفترةلخلاالشركةعلىماديتأثيرالجديدةالتفسيراتولتعديلاتاوللمعاييريكنلمفانهالادارةبرأي

.المتوقعةالمستقبليةالمعاملاتعلىوالمستقبلية

تعديلات-مشتركمشروعاوالتابعةشركتهومستثمربينالاصولفيالمساهمةأوبيع

رقمالدوليالمحاسبةمعيارو10رقمالدوليالماليةالتقاريرلأعدادالدوليالمعيارعلى

.بعدالسريانتاريخيحددولم,28



شركة الثقة للنقل الدولي 

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الاردنية الهاشمية- عمان 

مراجعة غير مدققة- ايضاحات حول القوائم المالية المرحلية الموجزة 

بالصافي- الممتلكات والمعدات -6

 .أ

أثاث 

ومفروشات

أجهزة 

كهربائية 

وسائط النقلوخلوية

أجهزة 

المجموعالكمبيوتر

ديناراردنيديناراردنيديناراردنيديناراردنيديناراردني

24,8795,71886,8032,552119,952التكلفة في نهاية الفترة

 الاستهلاك المتراكم  

24,8795,71886,8022,552119,951الاستهلاك المتراكم في بداية الفترة

-----استهلاكات الفترة

24,8795,71886,8022,552119,951الاستهلاك المتراكم في نهاية الفترة

1-1--(مراجعة) 2025 أيلول 30القيمة الدفترية كما في 

1-1--(مدققة) 2024 كانون الاول 31القيمة الدفترية كما في 

 كانون31  دينار كما في 75,199 ) 2025 أيلول 30 دينار كما في 75,199تبلغ تكلفة الممتلكات والمعدات المستهلكة بالكامل و لا زالت قيد الاستخدام .ب

 .( 2024 الاول 

:    يتألف هذا البند مما يلي 
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شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الاردنية الهاشمية- عمان 

مراجعة غير مدققة- ايضاحات حول القوائم المالية المرحلية الموجزة 

الوضع الضريبي-7

.أ

:تتلخص الحركة التي تمت على مخصص ضريبة الدخل خلال الفترة فيما يلي .ب

 كانون الاول31 أيلول30

20252024

ديناراردنيديناراردني

(مدققة)(مراجعة)

7,0706,317السنة/ رصيد بداية الفترة 

2,786753( ج7ايضاح )للسنة / ضريبة الدخل للفترة 

9,8567,070السنة / رصيد نهاية الفترة  

ملخص تسوية الربح المحاسبي مع الربح الضريبي.ج

 كانون الاول31 أيلول30

20252024

ديناراردنيديناراردني

(مدققة)(مراجعة)

13,2673,586الربح المحاسبي

13,2673,586الربح الضريبي 

%20%20نسبة ضريبة الدخل القانونية 

2,653717السنة/ ضريبة دخل الفترة 

13336(من الربح الضريبي% 1)حساب المساهمة الوطنية 

2,786753مخصص ضريبة الدخل

9

القانونيةالمدةضمن2024لعامالذاتيالتقديركشفتقديموتمالعيناتنظامضمن2023عامالشركةدخلضريبةقبولتم

.بعدتراجعولم

بقيمةضرائببتقديرو2010حتى2006منالاعوامكشوفعلىالموافقةبعدمالدخلضريبةدائرةقرارصدر

نيسان8اريخبتو،الدائرةبقرارالشركةتعترفلمحيثالقانونية،الاصولحسباعتراضتقديمتمقدودينار257,443

واجبةبضريبة2009لغايةو2006عاممنالسنواتعن34/مالضريبةبتحديدالضريبيةالبدايةمحكمةقرارصدر2021

لمودينار26,687بقيمةالتقديرباعادةالضريبيةالبدايةمحكمةقرارصدرفقد2010عامأمادينار،25,462بلغتالدفع

.السنةهذهبخصوصبعدقرارهايصدر

سيتمدينار34,924قيمتهاالبالغالحافلاتترخيصدخلضريبةأماناتفأنللشركةالضريبيالمستشاررأيحسب

.الشركةمنالمطلوبةالمستحقاتانهاءعندبهاتقاصعملاواستردادها



شركة الثقة للنقل الدولي

شركة مساهمة عامة محدودة

المملكة الاردنية الهاشمية- عمان 

مراجعة غير مدققة- ايضاحات حول القوائم المالية المرحلية الموجزة 

حصة السهم الاساسية و المخفضة من ربح الفترة-8

:يتألف هذا البند مما يلي 

 أيلول30 أيلول30

20252024

ديناراردنيديناراردني

10,48114,338ربح الفترة بعد الضريبة

500,000500,000(سهم)المتوسط المرجح لعدد الاسهم 

0.0210.029حصة السهم الاساسية و المخفضة من ربح الفترة

.ان الحصة المخفضة للسهم من ربح الفترة مساوية للحصة الاساسية للسهم من ربح الفترة 

المعاملات مع اطراف ذات علاقة-9

القضايا-10

الخطة المستقبلية-11

العمل على الانتهاء من الدعاوى القضائية المرفوعة ضد الشركة بسبب حوادث السير ومحاولة انهاءها صلحاً بأقل المبالغ-

.الممكنة

.بعد الانتهاء من البند اعلاه ، العمل على تنويع النشاطات وفقاً للغايات المتعددة الواردة في النظام الاساسي للشركة -

ادارة المخاطر وادارة راس المال-12

الأرقام المقارنة-13

10

لدىالعامةالتجارةأعمالفيالمستثمرةالمبالغقيمةالماليالمركزقائمةفيالظاهرعلاقةذاتأطرافمبلغيمثل
.الموقعةالاتفاقياتحسبعليهامتفقبنسبوعلاقةذاتشركات

ورونا،كجائحةظلفيخاصةالسوقومخاطرالسيولةومخاطرالائتمانومخاطرماليةلمخاطرعامبشكلالشركةتتعرض

عنهاصاحالافتمقدوالمالية،القوائملهاتتعرضالتيالماليةالمخاطرادارةفيالشركةسياساتواهداففانعامبوجهو

.2024الاولكانون31فيكماللشركةالماليةالقوائمكذلكوالماليةالقوائمفي

اعادةعنينتجلموة،الحاليالماليةالفترةأرقامتبويبووتصنيفلتتلائمالمقارنةأرقامبعضتبويبوتصنيفاعادةتم

.السابقللعامالملكيةحقوقأوالربحعلىأثرأيالتبويبوالتصنيف

الغيرمنمقامةقضائيةودعاوىقضاياوجديكمادينار61,527بقيمةالغيربمواجهةالشركةمنمقامةقضايايوجد
576,395بقيمةالمحاكملدىمرفوعةالحافلاتحوادثووفياتاصاباتعنتعويضبدلاتفيتتمثلالشركةبمواجهة

النسبلىعاعتمادا  دفتريالهااللازمةالمخصصاتاخذتموقدالنتائجوالقيمةمحددةغيرأخرىقضاياواردنيدينار
.المحاكماماممنظورةتزاللاوهي،القضايامراحلبحسبوالشركةمحاميبهاأوصىالتي
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Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of condensed interim of financial position

as of September 30, 2025 (reviewed not audited)

Note 30-Sep-2025 31-Dec-2024

Assets JD JD

Current assets (Reviewed) (Audited)

Notes receivable - Net 5 - -

Related Parties 9 462,562 446,993

Other debit balances 37,349 37,349

Total current assets 499,911 484,342

Non-current assets

Property, plant & equipments - net 6 1 1

Total non-current assets 1 1

Total assets 499,912 484,343

Liabilities and owners' equity

Current liabilities

Other credit balances 162,052 159,750

Income tax provision 7 9,856 7,070

Total current liabilities 171,908 166,820

Owners' equity

Capital 500,000 500,000

Statutory reserve 3,637 3,637

Accumulated (loss)  (186,114) (186,114)

Profit for the period 10,481 -

Net owners' equity 328,004 317,523

Total liabilities and owners' equity 499,912 484,343

The accompanying notes form from (1) To (13) is an integral part of these  statements 

2



Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of condensed interim of comprehensive income 

for the nine months ended September 30, 2025 (reviewed not audited)

Note 30-Sep-2025 30-Sep-2024 30-Sep-2025 30-Sep-2024

JD JD JD JD

(Reviewed) (Reviewed) (Reviewed) (Reviewed)

Other income 18,370 22,450 6,108 5,760

General & administrative expenses (5,103) (4,300) (2,154) (1,118)

Profit for the period before tax 13,267 18,150 3,954 4,642

Income tax 7 (2,786) (3,812) (830) (975)

Profit for the period 10,481 14,338 3,124 3,667

10,481 14,338 3,124 3,667

Fils/Dinar Fils/Dinar Fils/Dinar Fils/Dinar

Basic and diluted earning per share 8 0.021 0.029 0.006 0.007

For the nine months ended For the three months ended

Total comprehensive income for the 

period 

The accompanying notes form from (1) To (13) is an integral part of these  statements 
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Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of condensed interim of changes in owners' equity

for the nine months ended September 30, 2025 (reviewed not audited)

Describtion Capital

Statutory 

reserve

Accumulated 

(loss)

Profit for 

the period Net

JD JD JD JD JD

For the nine months ended September 30, 2025 

Balance as of January 1, 2025  - ( Audited ) 500,000 3,637 (186,114) - 317,523

Profit for the period after tax - - - 10,481 10,481

Total comprehensive income - - - 10,481 10,481

Balance as of September 30, 2025 ( Reviewed ) 500,000 3,637 (186,114) 10,481 328,004

For the nine months ended September 30, 2024 

Balance as of January 1, 2024  - ( Audited ) 500,000 3,278 (188,588) - 314,690

Profit for the period after tax - - - 14,338 14,338

Total comprehensive income - - - 14,338 14,338

Balance as of September 30, 2024 ( Reviewed ) 500,000 3,278 (188,588) 14,338 329,028

The accompanying notes form from (1) To (13) is an integral part of these  statements 
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Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of condensed interim of cash flows

for the nine months ended September 30, 2025 (reviewed not audited)

Note 30-Sep-2025 30-Sep-2024

JD JD

(Reviewed) (Reviewed)

Cash flows from operating activities

Profit for the period 13,267 18,150

Operating income before changes in working capital 13,267 18,150

(Increase) decrease in current assets

Related Parties (15,569) (20,451)

Increase (decrease)  in current liabilities

Other credit balances 2,302 2,301

Net cash provided from operating activities - -

Net changes in cash - -

Cash at end of period - -

The accompanying notes form from (1) To (13) is an integral part of these  statements 
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Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

1- Company's registration and objectives

2- Significant accounting policies

Basis of preparation of interim financial statements 

6

These condensed interim financial statement have been prepared in accordance with
inernational accounting standards ((IFRS) IAS 34))(Interim Financial Reporting).

The condensed interim financial statements have been prepared on historical cost except

financial assets and liabilities which appears on fair value.

The condensed interim financial statements are presented in Jordanian Dinars (JOD) which

is the company's presentation functional currency .

These condensed inerim financial statements do not include all the information required for
a complete set of IFRS financial statements, However , selected explanatory notes are
included to explain events and transactions that are significant to an understanding of the
changes in the company's financial position and performance since the last annual report of
financial statements as of December 31, 2024, in addition, The results for the nine months
period ended September 30, 2025 are not necessarily indicative of the results that may be
expected for the financial year ending December 31, 2025 no appropration to the dividends
which made at the end of year.

The Condensed interim financial statements were approved by the board of directors at its
meeting held on October 22, 2025 , these financial statements aren't subject to the approval
of the general assembly of shareholders .

Trust International Transportation Co. P.S.C. was established and registered in public
shareholding company record at ministry of industry & trade in JORDAN under nomber
(313) dated of May 15, 1996, it obtained the right of commence work at December 12,
1996 .
The company purposes are to management transmission lines between JORDAN and some
neighboring countries and other areas ,company's conditions has been reconciled of written
and paid capital aomunted of JD 3,455,200 of nominal value of one JD per share , written
and paid capital were reduced to be JD 3,434,750 of nominal value of one JD per share .

The general assembly in its extaordinary meeting held on April 30, 2016 decided to reduce
capital from JD/Share 3,434,750 to JD/Share 500,000 , through amortizing some of
accumulated loss amounted of JD 2,934,750 , legal prcedures were completed on August
23, 2016.

 



 
Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

3- Use of estimates

Condensed interim statement of financial position as of June 30, 2022 (Exhibit A)

    Ended June 30, 2022 (Exhibit B)‎

     Ended June 30, 2022  (Exhibit C)‎

    Ended June 30, 2022 (Exhibit D)‎

4- Significant accounting policies

Applicable dateThe standard
Inability to exchange - (Amendments to International Accounting Standard No. 21) Jan-25

The issued amendments are not in effect yet.

7

Jan-26

Selling or contributing assets between an investor and its subsidiary or joint venture - 

amendments to International Financial Reporting Standard No. 10 and International 

Accounting Standard No. 28, and the effective date has not yet been determined.

In the management's opinion, the new standards, amendments, and interpretations have 

had no material impact on the company during the current or future periods or on the 

expected future transactions.

Not determined

Classification and measurement of financial instruments - (Amendments to 

International Financial Reporting Standard No. 9 for Financial Reporting Standard 

No. 7)

Jan-26

International Financial Reporting Standard No. 18 - Presentation and Disclosure in 

Financial Statements
Jan-26

International Financial Reporting Standard No. 19 - Non-published Subsidiaries - 

Disclosures

The preparation of the interim financial statements requires management to make estimates and

assumptions that affect the reported amount of financial assets and liabilities and disclosure of

contingent liabilities . These estimates and assumptions also affect the revenues and expenses and the

resultant provisions and particular , considerable judgement by management is required in the

estimation of the amount and timing of future cash flows . Such estimates are necessarily based on

assumptions about several factors involving varying degrees of judgment and uncertainty and actual

results may differ, resulting in future change in such provisions .

Management beleive that the estimates are reasonable and are as follows :

- Management evaluates its investments for impairment on a regular basis where there is a prolonged

decline , Management estimates the value of impairment and the same is charged in the statement of

comprehensive income - An estimate of the collectible amount of trade accounts receivables is made

when collection of the full amount is no longer probable . For individually significant amounts , this

estimation is performed on an individual basis . Amounts which are not individually significant , but

which are past due , are assessed collectively and a provision applied according to the length of time

past due , based on historical recovery rates .

- Inventories are held at the lower of either cost or net realizable value . When inventories become old

or obsolete , an estimate is made of their realizable value . For individually significant amounts this

estimation is performed on an individual basis . Amounts which are not individually significant , but

which are old or obsolete , are assessed collectively and a provision applied according to the

inventory type and the degree of aging or obsolescence , based on historical selling prices.

- Management reviews periodically the tangible and intangible assets in order to assess the

amortization and depreciation for the year based on the useful life and future economic benefits . Any

The accounting policies followed in the preparation of the interim condensed financial
statements for the period are consistent with those applied in the preparation of the financial
statements for the year ended December 31, 2024:

The standards or new amendments that will take effect from January 1, 2025.-

 



 

Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

5- Notes receivable - net

This item consists of  :

30-Sep-2025 31-Dec-2024

JD JD

(Reviewed) (Audited)

Acrrued notes receivable 41,190 41,190

Less: notes receivable impairment (41,190) (41,190)

Net - -

8

 



Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

6- Property , plant & equipments - Net
 

A. This  item consists of the following :

Furnitures 

& fixtures

Electrical 

machines 

and cellulars Vehicles Computers Total

JD JD JD JD JD

Cost

Balance at ending of the period 24,879 5,718 86,803 2,552 119,952

Accumulated depreciations

Balance at beginning of the period 24,879 5,718 86,802 2,552 119,951

Depriciations - - - - -

Balance at ending of the period 24,879 5,718 86,802 2,552 119,951

Book value as of September 30, 2025 (Reviewed) - - 1 - 1

Book value as of December 31, 2024 (Audited) - - 1 - 1

 

B. Cost of depreciated property , plant & equipments JD 75,199 as of September 30, 2025 (JD 75,199 as of December 31, 2024) .
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Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

7- Income tax

A.

B. The movement of income tax provision during the period as follow :

30-Sep-2025 31-Dec-2024

 JD JD

 (Reviewed) (Audited)

Balance beggining of the period / year 7,070 6,317

Tax of the period / year (note 7 C) 2,786 753

Balance ending of the period / year 9,856 7,070

C. Reconciliation of taxable income

30-Sep-2025 31-Dec-2024

 JD JD
 (Reviewed) (Audited)

Recorded profit 13,267 3,586

Taxable income 13,267 3,586

Income tax rate 20% 20%

Income tax for the year 2,653 717

National contribution accounnt (1% of taxable income) 133 36

Total income tax 2,786 753

10

The corporate income tax for the year 2023 was accepted under the sampling system, and the

2024 self-assessment declaration was submitted within the legal period but has not yet been

reviewed.

A decision by the Income Tax Department was issued rejecting the statements for the years
from 2006 to 2010 and assessing taxes amounting to 257,443 Dinars. An objection was filed
according to legal procedures, as the company did not recognize the department's decision. On
April 8, 2021, the Tax Court of First Instance issued a decision determining the tax pursuant to
Article 34 for the years 2006 to 2009, with payable tax totaling 25,462 Dinars. As for 2010, the
Tax Court of First Instance issued a decision to reassess the amount to 26,687 Dinars, and its
decision regarding this year has not yet been issued. According to the company's tax advisor,
the income tax deposits for bus licenses, amounting to 34,924 Dinars, will either be refunded
or offset when the company's required dues are settled.



Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

8- Basic and diluted earning per share

This  item consists of :

30-Sep-2025 30-Sep-2024

JD JD

Profit for the period (JD) 10,481 14,338

Weighted average shares (share) 500,000 500,000

Basic and diluted earning per share 0.021 0.029

The basic earning per share is equal to the diluted earning per share for the period .

9- Related parties

10- Legal situation

11

Related parties represents what appears on financial position of amounts invested in general
trade with related parties companies at agreed rates according to the signed agreements.

There are cases set up by the company against others with a value of JD 61,527, also

there are cases and lawsuit represents of compensations of injuries and death of vehicles

accidents amounted of JD 576,395 and other lawsuits not specified amounts and results , the

provisions were recorded in records according to the ratios recomended by lawer depending

on the stages of cases , it still under consideration .



Trust International Transport Co.

Public shareholding company

Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Notes to the condensed interim  financial statements - reviewed not audited

11- Future plan 

-

-

12- Risk management

13- Comparative figures

12

Finishing cases which are facing company upon vehicles accidents , and try to finish it of
reconciling at lowest amount possible .

After previous item , working at versify activities according to multiple purposes contained
in the policy of the company .

The company is exposed in general to financial risks, credit risks, liquidity risks and market
risks, especially in light of the Corona pandemic, and in general, the goals and policies of
the company in managing the financial risks to which the financial statements are exposed,
and they have been disclosed in the financial statements as well as the financial statements
of the company as well On December 31, 2024.

Some of the comparative figures have been reclassified to suit the classification of the

current fiscal period figures. The reclassification and did not result in any impact on the

profit or property rights of the previous year.


